

**NOTICE OF PROPOSED PROCUREMENT (NPP)****Info to fill in the system:****Trade Agreement:**

This requirement is subject to:

North American Free Trade Agreement (NAFTA) Canada/US  
Canada-Korea Free Trade Agreement  
Canadian Free Trade Agreement (CFTA).

**Tendering Procedures:** pre-qualified suppliers

**Competitive Procurement Strategy:**

The responsive bid with the lowest aggregate price per configuration will be recommended for award of a contract.

**Comprehensive Land Claim Agreement:** No

-----

**Nature of Requirements:**

Item Name: **Electric Forklift- Configuration A**

Cassandra Khastar, Contracting Authority  
Telephone: 343-550-1634  
Email : [Cassandra.khastar@tpsgc-pwgsc.gc.ca](mailto:Cassandra.khastar@tpsgc-pwgsc.gc.ca)

Public Works and Government Services Canada has a requirement to purchase one (1) Electric Forklift, ancillary items and Integrated Logistic Support items, including training. All equipment will be delivered at PSPC – Receiver General & Pension Branch, 5370 271 St, Langley BC, V4W 3Y7.

This bid solicitation process is open only to suppliers holding a Supply Arrangement (SA) under the Request (RFSA) E60HS-21FRKL/A. If you wish to become a pre-qualified supplier under this RFSA, refer to: <https://canadabuys.canada.ca/en/tender-opportunities/tender-notice/pw-hs-645-75635>

As a requirement of the SA, this notice is published on [Canadabuys.canada.ca](https://canadabuys.canada.ca) for a period of fifteen (15) calendar days.

The requested delivery date for the above-mentioned requirement is as follows:

One (1) Electric Forklift, and ancillary and Integrated Logistic Support items must be delivered on Monday July 31<sup>st</sup>, 2023.

Training must be within three (3) weeks following delivery.

-----

**Debriefings**

Bidders may request a debriefing on the results of the bid solicitation. Bidders should make the request to the Contracting Authority within fifteen (15) working days from receipt of notification that their bid was unsuccessful. The debriefing may be provided in writing, by telephone or in person.

**Contact Information:**

Cassandra Khastar, Contracting Authority  
Email : [Cassandra.khastar@tpsgc-pwgsc.gc.ca](mailto:Cassandra.khastar@tpsgc-pwgsc.gc.ca)  
Telephone: 343-550-1634

Public Works and Government Services Canada  
11 Laurier Street,  
Place du Portage, Phase III, Tower A, 12 Floor  
Gatineau, Québec , K1A 0S5

**Avis de Projet de Marché (APM)****Nature des besoins :**

Nom d'article : **Chariot Élévateur à Fourche – Configuration A**

Cassandra Khastar, autorité contractante

Téléphone: 343-550-1634

Courriel : [Cassandra.khastar@tpsgc-pwgsc.gc.ca](mailto:Cassandra.khastar@tpsgc-pwgsc.gc.ca)

Le Travaux publics et Services gouvernementaux Canada a un besoin pour l'achat de un (1) Chariot Élévateur à Fourche, les articles auxiliaires et les articles de soutien logistique intégré, incluant la formation. Les biens seront livrés à l'adresse suivante : PSPC – Receiver General & Pension Branch, 5370 271 St, Langley BC, V4W 3Y7.

Ce processus de demande de soumissions s'adresse uniquement aux fournisseurs détenant un Arrangement en Matière d'Approvisionnement (AMA) sous la demande (DAMA) E60HS-21FRKL/A. Si vous désirez vous pré-qualifier pour cette DAMA, consulter :

<https://canadabuys.canada.ca/fr/occasions-de-marche/appels-d-offres/pw-hs-645-75635>

Afin de satisfaire à l'exigence de l'AMA, cet avis est publié sur Achatcanada.canada.ca pour une période de quinze (15) jours civils.

La date de livraison demandée pour l'ensemble des biens susmentionnés est la suivant :

Un (1) Chariot Élévateur à Fourche et les articles auxiliaires et les articles de soutien logistique intégré doivent être livrés le lundi 31 juillet 2023.

La formation doit avoir lieu dans les trois (3) semaines suivant la livraison

-----  
Les soumissionnaires peuvent demander un compte rendu des résultats du processus de demande de soumissions. Les soumissionnaires devraient en faire la demande à l'autorité contractante dans les quinze (15) jours ouvrables, suivant la réception des résultats du processus de demande de soumissions. Le compte rendu peut être fourni par écrit, par téléphone ou en personne.

**Contact Information:**

Cassandra Khastar, autorité contractante

Téléphone: 343-550-1634

Courriel : [Cassandra.khastar@tpsgc-pwgsc.gc.ca](mailto:Cassandra.khastar@tpsgc-pwgsc.gc.ca)

Services publics et Approvisionnement Canada

11 Laurier Street,

Place du Portage, Phase III, Tower A, 12 Floor

Gatineau, Quebec , K1A 0S5